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Vanuit de fractie D66 de volgende technische vragen: 
 

 

 Vraag  Antwoord  
1 
 
 

In de financiële onderbouwing wordt de kanttekening 
gemaakt dat er een externe geldlening afgesloten moet 
worden, indien de liquiditeit door toekomstige 
investeringen onvoldoende is.  
 
Wat is precies de rationale voor het toevoegen van deze 
tekst in dit raadsvoorstel en niet in een generiek 
document zoals de begroting (gewenste liquiditeit)?  
 

De zin dient als signaal. Als in de nabije toekomst veel investeringen uit eigen middelen 
worden betaald, zou er een moment kunnen komen dat het aantrekken van geld 
noodzakelijk is. De toevoeging van deze tekst aan het raadsvoorstel is om aan te geven dat 
bij het aangaan van een geldlening, dit structurele rentelasten met zich meebrengt en deze 
structurele rentelasten nog geen onderdeel zijn van de begroting. 
 
Het aangaan van een geldlening is nu niet aan de orde. 
 
De gemeente Koggenland past het principe van totaalfinanciering toe. Dat betekent dat er 
bij tekort aan geld een lening wordt aangetrokken en dat de betaalde rente naar rato aan 
alle investeringen wordt toegerekend (omslagrente). Er wordt dus niet voor een specifieke 
investering een specifieke lening aangetrokken (projectfinanciering). Op dit moment 
financieren we de meeste investeringen met eigen middelen.  

2 Welke financiële risico’s loopt gemeente Koggenland na 
het vaststellen van dit raadsvoorstel bij onvoldoende 
liquiditeit? Neem als voorbeeld een beschikbaar 
vermogen van € 0,-. Waar wordt dit in rekening 
gebracht?        
  
 

Indien er een geldlening moet worden aangetrokken dan geeft dit per € 1 miljoen op basis 
van 4% rente een structurele rentelast van € 40.000. Deze rentelast komt dan ten laste van 
de begrotingsruimte op dat moment. 



3 Welke acties onderneemt gemeente Koggenland om deze 
risico’s te voorkomen en/of de gevolgen te minimaliseren?  
  
 

Door het meerjareninvesteringsoverzicht periodiek te actualiseren houden we overzicht op 
de investeringen die op ons af komen. 

4 Welk onderzoek is er gedaan naar andere 
subsidiemaatregelen naast de SPUK (bijvoorbeeld de 
BOSA) voor deze kosten en wat waren hiervan de 
resultaten?  
 

Sinds 1 januari 2019 kunnen gemeenten, sportverenigingen en sportstichtingen de btw die 
hen in rekening wordt gebracht voor investeringen in sport niet meer in aftrek brengen. 
Om de ontwikkeling en instandhouding van sportaccommodaties en de aanschaf van 
sportmaterialen te stimuleren, kunnen gemeenten sinds die datum gebruikmaken van de 
regeling Specifieke uitkering stimulering sport (SPUK sport). Op basis van het 
Accommodatiebeleid 2022 is de gemeente verantwoordelijk voor het vervangen van de 
toplagen van de kunstgrasvelden en niet de amateursportorganisaties. 
 
De Amateursportorganisatie kunnen gebruik maken van Subsidieregeling stimulering bouw 
en onderhoud sportaccommodaties (BOSA) voor de bouw of het onderhoud van 
sportaccommodaties, of voor de aanschaf of het onderhoud van sportmaterialen.  
 
Beide regelingen, de SPUK Sport en de BOSA, lopen tot en met 31 december 2023.  Echter, 
de laatste aanvraagronde voor de regeling SPUK Sport was van januari tot maart 2023. Er 
kan op dit moment dus geen beroep worden gedaan op de regeling. Over de voortzetting 
van SPUK Sport is nog geen definitief besluit genomen. Zodra hier meer over bekend is, 
wordt dit naar de gemeente gecommuniceerd. 

 

 
 
Vanuit de fractie PvdA/ Groen Links de volgende 
technische vraag: 
 

 

4 Naar aanleiding van het voorstel, verbazen wij ons over 
de bijlage met het verloop van de algemene reserve. 
Hierin wordt een verloop vertoont naar min 12 miljoen. 
Dat onderdeel van de bijlage willen we niet bespreken. 
 
Wel willen wij graag toelicht krijgen voor welk deel het 
de renovatie en vernieuwing van de overige 

Er is op dit moment geen Meerjaren onderhoudsplan buitensportcomplexen van kracht. 
Deze (dit beheerplan) wordt ter besluitvorming aangeboden in de raadsvergadering van 
december 2023.  
 
Op basis van de huidige investering van € 1,6 miljoen en een afschrijvingstermijn van 10 
jaar, dient een structurele dotatie ad € 164.730 per jaar in de begroting te worden 
opgenomen. Deze structurele last komt dan ten laste van de begrotingsruimte. 
 



kunstgrasvelden momenteel zijn verwerkt in de 
vastgestelde beheerplannen.  
Daaronder verstaan wij dat via de jaarlijkse dotatie ook 
daadwerkelijk een bedrag opzij wordt gelegd voor de 
toekomstige vervangingen. 
 
Graag zien we een financiële opstelling waaruit ook 
blijkt welke jaarlijkse last in de begroting verwerkt moet 
worden wil je in de toekomst de velden op orde kunnen 
houden zonder daarvoor de algemene reserve te moeten 
aanspreken. 

 
 

 

 
 
Vanuit de fractie de volgende technische vraag: 
 

In het raadsvoorstel vervanging toplaag kunstgrasvelden staat in de alinea kanttekeningen 
dat het theoretisch haalbaar is de vervanging uit te voeren voor het seizoen 2024 - 2025 
maar dat dit wel krap is. In ieder geval bij voetbalvereniging Victoria is eerder aangegeven 
dat de vervanging tijdens de winterstop in het huidig speel seizoen wordt uitgevoerd 
(januari 2024), en daar gaat de vereniging nog steeds vanuit. 

1 Vraag  Antwoord  
 
 
 

1.  
2. A. Wat is nu de planning voor de uitvoering is voor de 

vervanging van de toplagen die voor 2024 in de planning 
staan voor vervanging. 

3.  

 
De toplagen van de kunstgrasvelden van Victoria O en R.K.EDO staan geland voor de 
winterstop van het huidige voetbalseizoen (december 2023 en/of januari 2024). De 
toplagen van de kunstgrasvelden van SC Dynamo en Kwiek’78 staan gepland in april en/of 
mei 2024 waarbij het uitgangspunt is om één of meerdere vrije speelweekenden te 
benutten teneinde de impact voor de vereniging tot een minimum te beperken.    
 

 4.  
5. B. Is dit afgestemd met de verenigingen? 

 

 
Ja, de planning is afgestemd met de verenigingen.  
 
De verenigingen zijn nauw betrokken bij het vervangingsproces. Er is en wordt periodiek 
een mailing met de voortgang gestuurd en er zijn overleggen geweest met de betrokken 
verenigingen op alle desbetreffende sportcomplexen.  
   



 


